
Bestyrelsesmøde i Holmehus Grundejerforening, 25 januar 

Referat

Fremmødte: Michael, Kasper, Lars, Poul, Morten, Claus, Noah

Referat:
Noah tager referat.

Beretning (formand):

Der er ikke sket så meget. Veksøvej 170 har solgt. Der er kommet en forespørgsel fra en mægler. 
Lars svarer på mailen. Regnvandsbrønd, der er styrtet sammen: formanden har hyret en håndværker 
til at ordne det. Der er blevet spurgt fra en enkelt om snerydning. Det er noget der skal besluttes af 
en generalforsamling. Det skal i givet fald besluttes om det skal være vej, fortorv eller begge dele.

Regnskab foreningen

Der er ikke sket så meget. Der skete et uheld ved pladsdagen med en skadet bilrude. Foreningen har 
betalt en regning på ca 2700 i den forbindelse, da forsikringen ikke dækker.

Ang budget: der står 50000 på kontoen. Det skal på dagsordenen til næste møde at udarbejde et 
budget for 2011. Budgetforslag omdelt.

Regnskab vej

Intet at bemærke.

Opfølgning vej

Poul har fået information på nogle lastbiler, der har raseret på Vallekildevej (igen) 17.januar. Der er  
gået 7 fliser og 6 kantstene er trykket helt flade. Poul har været i kontakt med kørselslederen 
(Birgit) med Knud Pedersen. Lars lægger dette oveni den øvrige kommunikation med dem.

Vi afventer stadig melding fra Humlevænget. Kasper tager kontakt til dem for at høre om der er 
yderligere udvikling i deres planer. Hvis det trækker ud, skal vi overveje andre tiltag end 
Vallekildevej-planerne.

Kasper og Michael og evt Lars følger op med den nye Netto-distrikschef. Michael har 
kontaktoplysninger. Kasper tager initiativ til møde.

Kasper har fået mail fra Snertingevej 21, om at fliserne knækker. Kasper melder selv tilbage, og 
meddeler at vi samler ind til at der er nok til at det giver mening at iværksætte arbejdet.

Opfølgning generalforsamling

Vi har været gennem det meste af det. Ikke yderligere at bemærke.

Konstituering af bestyrelsen

Der er ikke nogen, der har et job, de ikke vil fortsætte med. Så rollerne fortsætter, og Kasper 
overtager Netto-sagen. Vi konstituerer os mere formelt ved næste møde.



Evt. 

Næste bestyrelsesmøde 1. marts

Til næste møde skal vi også snakke om bestyrelseskompensation. Er det skattepligtigt? I givet fald, 
skal vi overveje om bestyrelsen måske skal fritages for kontigent i stedet for at aflønnes?


